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Fremmødte: Formand Tom Lotzkat, bestyrelsesmedlem Timothy Holm, 
bestyrelsesmedlem Paul Monberg, suppleant Linette Kabusch  
Referent: Linette Kabusch  
 
1. Indkomne punkter 
 
a. Vi har jo modtaget en mail om bl.a. aflysning af repræsentantskabsfest. Det bør give 
grund til 
eftertanke og tages op som første punkt på dagsordenen. 
Dialog omkring aflysning af repræsentantskabsfest. Vi taler om, hvorvidt der er aflyst 
pga. for få tilmeldinger tidligere år eller om det er fordi der er for få bestyrelser i 
afdelinger. Dog var der også enighed om, at det måske er meget godt, at man tænker nyt 
i Organisationsbestyrelsen, når tilmeldingerne ikke har været tilstrækkelige.  
Vi taler om, at vi ikke har kontakt til de forskellige afdelingsbestyrelser, som i 
virkeligheden kan styrke afdelingerne, samarbejdet og at gå sammen i en slags forening.   
 
b. Hvorfor er vi i bestyrelsen? 
For at være talsmand og billedlig figur for de andre beboere (som måske ikke selv kan 
overskue opgaven). En form for ”tillidsmand” for afdelingens beboere.  
Vi går op i at gøre noget for beboerne og have et sundt og bæredygtigt budget.  
Og så gør vi det for at udvikle og styrke afdelingen efter beboernes ønske og til at bidrage 
til et levende beboerdemokrati.   
 
c. Hvad har bestyrelsen gjort indtil nu? Intet ! Og hvorfor ikke? 
Pga. forskellige omstændigheder, har vi i bestyrelsen haft udfordringer med at få gang i 
hjulene. Der er efterhånden ved at være taget god hånd om tingene, så vi er klar på at 
komme i gang. Vi har arbejdet meget i, at finde ud af, hvordan vi kan imødekomme 
beboerne i afdeling 10 – hvordan gør vi opmærksomme på os selv og hvad kan vi gøre for 
at engagere beboerne. Praktisk har vi arbejdet på at udbedre de legepladser der trænger 
og det bliver virkelig godt, når vi når i mål.   
 
d. Kan vi i det hele taget nå noget inden afdelingsmødet? 
VI er rigtig godt i gang – se bl.a. ovenstående punkt c.  
 
e. Skrivelse fra Ungdomsbo om haver. 
Der blev fra Ungdomsbo udsendt en påmindelse om, at haverne skal ordnes. 
Den indsatte påmindelse kan ses som et eksempel. Ikke den første påmindelse! 
Ungdomsbo er orienteret herom for år tilbage, og vi havde en god dialog dengang. 
 
 
f. Fakturaer for arbejde i/på sandkassen på Jerrigsvej. 
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Udsat til næste møde. 
 
g. Opklaring af forløb vedr. husorden 
Vi ønsker at der i ”Husorden afd. 10; tillæg til generelt ordensreglement”, rettes til ift. 
ændringen vedr. parkeringsforholdene for campingvogne.  
Der skal tilføjes, Under punktet ”parkering”: Trailere ”og campingvogne” må parkeres i to 
døgn.  
Derudover, skal der undersøges ift. tidsbegrænsningen på parkering af campingvogne i 
klargøringsperioden.   
 
h. Ny gyngehest/vippe på legepladsen på Jerrigsvej 
Processen er iværksat.  
 
i. Opklaring af sprøjtning af sandkasser. Hvad er der brugt og på på hvilken baggrund 
osv. 
Udsat til næste møde. 
 
j. Skal forslaget til beboerorientering omdeles? 
Ja. Der skal tilrettes i oplægget og det forventes uddelt i løbet af december.  
Der skal tilføjes: 

- Mailadresse til bestyrelsen  
- At vi træffes personligt på adressen Fyrparken 348 – den første torsdag i februar, 

marts, maj, september og november i tidsrummet 19.00-19.30. I er derudover altid 
velkommen til at kontakte os vores mail; ubafdeling10bestyrelse@gmail.com  

Paul tilretter oplægget og sender det rundt til os andre i bestyrelsen. Når oplægget er 
endeligt godkendt, printes det og uddeles til afdelingens beboere. Tom printer og Timmy 
og Linette står for uddelingen.  
 
k. Tilbud på nyt karrusellen på den store legeplads ved K.A. Vej 76. 
Vi har fået en henvendelse på, at karussellen skal udskiftes pga. sikkerhed. Det er 
vedtaget, at karussellen skal købes og udskiftes. Vi afventer leveringen og iværksættelse 
af udskiftning.  
 
l. Introduktion til den ny bestyrelse - beboere 
Se punkt 1.j. 
 
m. Julegaver? 
Bestyrelsen har besluttet ikke at få julegaver i år.  
 
n. Mobil / E-mail 
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Vi opretter selv en g-mail, hvor beboerne har mulighed for at kontakte bestyrelsen 
direkte. Denne mailadresse påføres i skrivelsen, som forventes uddelt i december.  
 
o. Afdelingsmøde i jeres afdeling afholdes onsdag d. 19. marts 2025 kl. 17:00 i festsalen, 
Fyrparken 170. 
I bedes selv sørge for at booke lokale til mødeafholdelse 
Lokale er booket til afdelingsmødet. Vi undersøger om det er muligt med evt. forplejning. 
 
2. Igangværende opgaver 
Se punkt 4.  
 
3. Eventuelt 
Det har været et godt og konstruktivt møde. VI er, mod forventning, nået igennem alle 
punkterne. Næste møde er sat til den 8/1-24 kl. 19.00. 
  
4. Næste møde 

• Forslag om at gå sammen med afdeling 9+24+26+29 om et samarbejde om et 
afdelingens nyhedsbrev (lidt som trappenyt – bare i mindre format) 

• Opfølgning på punkt. 1.f (Tom) 

• Punkt 1.i: opfølgning (Tom) 

• Punkt 1.o: opfølgning på forplejning (alle) 

• Husorden  
 

 


